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Abstract (en)
The insert (10) has a piston (24) displaceable in a cylindrical hollow body. The body is provided with openings (21-23). The piston forms two
closure elements (26, 28) i.e. plungers, for closing the two respective openings (21, 22). One of the elements (26) exhibits a larger closing path
than that of the other element (28). A total cross section of one of the openings (22) is designed large such that a heating medium between 15 and
20 percentage arrived from a heating-feed line flows through one of the openings (22) when one of the openings (22) is completely opened. An
independent claim is also included for a connecting device.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Heizkörperventileinsatz ( 10 ) zum Steuern der Durchflussmenge eines Heizmediums von einem Heizungs-Vorlauf ( 12 )
in ein erstes Heizelement ( 14 ) und in ein zweites Heizelement ( 16 ) eines Heizkörpers ( 18 ), mit einem Hohlkörper ( 20 ) mit mindestens drei
Öffnungen ( 21 ), ( 22 ), ( 23 ) und einem in dem Hohlkörper ( 20 ) translatorisch verschiebbaren Kolben ( 24), wobei der Kolben ( 24 ) ein erstes
Verschlusselement ( 26 ) zum Verschließen der ersten Öffnung ( 21 ) und ein zweites Verschlusselement ( 28 ) zum Verschließen der zweiten
Öffnung ( 22 ) bildet, wobei das erste Verschlusselement ( 26 ) einen größeren Schließweg aufweist als das zweite Verschlusselement ( 28).
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